
  

 Pan Jacek Piorunek: „Mam zapytanie dotyczące łomżyńskiej ochrony 

zdrowia.  Na jakim etapie jest przekazanie byłego szpitala zakaźnego, 

należącego do samorządu województwa, miastu, w celu utworzenia zakładu 

opieki leczniczej? Jakiś czas temu odbyło się w Łomży spotkanie, którego 

tematem było przekazanie Wojewódzkiego Ośrodka Terapii Uzależnień i 

połączenie go ze Szpitalem Wojewódzkim w Łomży. Miałem wrażenie, że 

sprawa jest bardzo zaawansowana, ale od kilku miesięcy nic się na ten temat 

nie mówi. Stąd też moje pytanie – na jakim etapie jest to połączenie?” 

 


